
1. KÉRDÉS
STÁTUSZ VÁLASZMilyen javaslata, észrevétele van a Scheiber Sándor utca 

kialakításával, berendezésével kapcsolatban?

Ha egy szinten lesz a járda az úttal akkor hogy lesz poller nélkül 
biztosítva, hogy nem parkolnak túl közel a falhoz az autók, ezzel 
szűkítve a járdát? A pollerek használatát minél jobban el kell kerülni, 
mert szűkíti a járdát amivel a szabálytalankodók miatt büntetik a 
gyalogosokat. Nem jó kerítések között létezni. Lesz közterület 
felügyeleti kapésekre?acitás az ellenőrz

befogadott javaslat
A burkolatváltások jelzik majd egyértelműen a járművezetők számára a parkolóhelyek határát. 
Egyetértünk azzal, hogy ahol lehet, el kell kerülni a járdát szűkítő pollerek alkalmazását. A felügyelettel 
kapcsolatos észrevételét feljegyezzük, és egyeztetünk erről a közterület-felügyelettel.

Tetszik a látványterv. támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

Jók a tervek, de ne legyen díszburkolat, mert drága és tönkremegy. befogadott javaslat

Köszönjük! A díszburkolatot a Horánszky utcától és a Mária utcától eltérő technológiával rögzítjük. Az új 
technológiát a megújuló Krúdy utcában és Mária utcában fogjuk használni először. A térkő burkolatok 
számos helyen jól működnek gépjárművek által járt helyeken is, ehhez megfelelő technológia szükséges 
a burkolat kialakításánál. Előnye, hogy az utca használói számára egyértelművé teszi, hogy csillapított 
forgalmú, a gyalogosokat előnyben részesítő közterületen járnak, ahol a járművezetőknek nagyobb 
odafigyeléssel és  lassabban kell közlekedniük. Emellett a Palotanegyed hangulatához és eddigi 
kialakításához ez illeszkedik.

Megfontolnám, hogy a jóval több üzlet és a társasházi bejárat miatt 
mégis az utca déli oldalán maradjon a parkolás és a rakodóhely, így az 
üzletek kiszolgálása is könnyebb. Értem, hogy így a főiskola előtt 
kisebb hely áll rendelkezésre a "teresedés" kialakításához, de azt 
lehetne az egyébként teljesen diszfunkcionális előkert és kerítés 
bontásával, közterületi használatra átengedett magánterületként 
kialakítani. A déli oldalon így maradhatna picivel több parkoló is, sok 
vizet nem zavarnak ott a parkoló autók. (de a csökkentés általános 
irányával egyetértek.)

részben befogadott javaslat
Vizsgáltuk, melyik oldalon kedvezőbb a parkolóhelyek elhelyezése, de a rakodóhely szempontjából is 
kedvezőbbnek bizonyult az északi oldali elhelyezés, valamint a felvetésben is szereplő intézmény bejárat 
kijelölésének igénye is a választott megoldás mellett szólt.

Szuper lesz. támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

- ki ülne ki az autóforgalom mellé? - plantéres fák meddig nőnek, 
meddig bírják? - díszkóburkolat, ahogy máshol is, itt is tönkremegy, ha 
autokat, fuvarosokat ráengednek. beton? asztfalt?

részben befogadott javaslat

1� A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók. 
2� A planténeres fák nem bírnak olyan ökológiai értékkel, mint a talajkapcsolatos társaik, azonban 
zöldfelületekkel javítják a közterület megjelenését, barátságosabbá, vonzóbbá teszik az utcát. 
3� A díszburkolatot a Horánszky utcától és a Mária utcától eltérő technológiával rögzítjük. Az új 
technológiát a megújuló Krúdy utcában és Mária utcában fogjuk használni először. A térkő burkolatok 
számos helyen jól működnek gépjárművek által járt helyeken is, ehhez megfelelő technológia szükséges 
a burkolat kialakításánál. Előnye, hogy az utca használói számára egyértelművé teszi, hogy csillapított 
forgalmú, a gyalogosokat előnyben részesítő közterületen járnak, ahol a járművezetőknek nagyobb 
odafigyeléssel és  lassabban kell közlekedniük. Emellett a Palotanegyed hangulatához és eddigi 
kialakításához ez illeszkedik.

túl sok parkolóhely megszüntetése. A Palotanegyedben már így is túl 
sok lett megszüntetve! részben befogadott javaslat

Az önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az 
utcák átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni 
mélygarázsokban lévő privát parkolóhelyeket. A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos 
lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák 
közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk kell, akik nem rendelkeznek autóval. 
Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek.
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Felesleges bár,ilyemn észrevételt tenni, mert itt is a lényeg a 
józsefvárosi autósok elleni apartheid részeként a parkolóhelyek bármi 
áron történő (jelen esetben az érintett parkolóhelyek több mint 
kétharmadának) felszámolása.

vélemény/javaslat/kérdés

A tervek alapján a három utca egy kényelmes, biztonságos gyalogos és kerékpáros útvonal lenne a 
jövőben annak érdekében, hogy zöldebb, vonzóbb környezetben lehessen használni ezeket az utcákat. 
Az utca ugyanúgy teret enged az autóhasználatnak. Az önkormányzat célja a minél hatékonyabb 
lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák átalakítása előtt lehetősége lesz a 
lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Az utcában lakom, a Rabbiképzővel szembeni házban 10 éve, és 
tudom, hogy a pad rettentően rossz ötlet, ugyanis a Rákóczi tér és 
környéke mágnesként vonzza a hajléktalanokat, az utcában 
rendszeresen üvöltöznek részegek, drogosok és hajléktalanok, és ha 
kikerül két pad, az remek lehetőséget fog nekik biztosítani, hogy ott 
üssék fel a tanyájukat. Ez pedig a házban lakók életét meg fogja 
keseríteni.

részben befogadott javaslat

A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók.Az ülőfelületek még nem garantálják, hogy 
pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk abban, hogy ezek a padok mindenki igényét 
fogják szolgálni.

miert nem macskakö, miert ez az ocska szar? elutasított javaslat A nagykockakő burkolatot csak a parkolósávoknál alkalmazzuk a parkolóhelyek pontos kijelölésére. 
Máshol ez a felület nem kedvező a gyaloglás számára.

Miért nem vették fel a MAZSIHISZ-szel és az OR�ZSE-val a kapcsolatot 
a tervezés során? Érdemes lenne, biztonsàgi megfontolások miatt, 
illetve épületfelújítási tervek miatt.

befogadott javaslat Felvettük a kapcsolatot az intézménnyel, egyeztettünk a tervezés megkezdése előtt már az intézmény 
vezetésével. Javaslataikat beépítettük a koncepciótervbe.

Eddig ez egy nagyon komor hangulatu utca volt, a tervek szerint 
ezutan igazn szep latvany lesz. támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

rendben van, nagyon rafer a felujitas támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

Feleslegesnek tartom a karókat részben befogadott javaslat
Pollereket főleg csak a kereszteződésekbe és a teresedéseknél helyezünk el, ahol a szabálytalan 
parkolás valószínűbb, illetve ahol a gyalogosokat is figyelmeztetik ezek az eszközök az útpálya helyére. 
Csak olyan helyeken tervezzük a pollerek kihelyezését, ahol tényleg szükséges és betölti funkcióját. 

Lehetne a szóban forgó három utca közül egy darab teljesen sétáló 
utca, a kétirányú forgalmat pedig a maradék utca láthatná el. elutasított javaslat

A közúti kapcsolatokat továbbra is biztosítani kell a Palotanegyedből kifelé, illetve a Csarnok negyed 
irányába is, erre csak ezen a helyen van lehetőség. A balra kikanyarodás és egyenesen áthaladás a 
Kölcsey utcából, a jobbra kikanyarodás a Békési utcából lesz megoldva. Vizsgáltuk a Békési utca 
gyalogosítását, azonban a jobbra kikanyarodás biztosítása már túlterhelné a Kölcsey utcát, ugyanis az 
azonos időben zöldjelzést kapó gyalogátkelőhely forgalma akadályozza a jobbra kikanyarodást, ezért 
csak kétsávos osztályozóval lehetne biztosítani az összes irányt egy helyről. Így viszont rosszabbak 
lennének a Kölcsey utcában a gyaloglás körülményei, nem lehetne helyet találni fatelepítés számára az 
utcában, nem lehetne biztosítani a kerékpárosok ellenirányú behajtását, és nem lehetne egyik utcában 
sem parkolóhelyeket kialakítani (a Kölcsey utcában nem lenne rá hely, a Békési utcában nem lenne 
autóforgalom. Mindemellett a Békési utcában lévő kapubehajtó megközelítését mindenképpen biztosítani 
kellene, hogy az autók be- és kihajthassanak, a kétirányú forgalom miatt a két utca találkozásánál a 
teresedés kialakításának lehetősége is csorbulna. Ehhez képest jó kompromisszum, hogy mindkét 
utcában marad ugyan gépjárműforgalom, de van lehetőség parkolásra, fatelepítésre, széles gyalogos 
felületekre és kerékpáros közlekedésre.

Nagyon jók vagytok!!! támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

Szep! Looks great! támogató hozzászólás Thank you for your supportive comment!

Hagyják meg a jelenlegi parkolóhelyeket. részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
 A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Fogalom lassító megoldásokat helyeznék ki. A körút felől érkező autók 
gyakran szinte berebülnek az utcába befogadott javaslat

A József körút felől bekanyarodóknak rögtön az utca elején fel kell majd hajtaniuk egy rámpán a 
járdasíkra, ami a táblákon túl fizikailag is jelzi, hogy forgalomcsillapított területre érkeztek. Lassításra 
ösztönző elem a térburkolatos kialakítás és az intézmény előtti burkolatváltás.

Amennyiben a képen látható demszkíkarók is megvalósulnak, üdvöz 
lenne, ha a legalább másfél méter a faltól a karóig tartana. befogadott javaslat A pollereket csak a legszükségesebb helyeken alkalmazzuk majd, ügyelve a gyalogosok számára 

szabadon maradó szélességre.

Kizárnám az átmenő forgalmat, megszűntetném a maradék 
parkolóhelyet, gyalogos és kerékpáros zónát alakítanék ki. A 
rakodóhelyet már kialakított parkolóhelyekere tenném. Több zöld, zéró 
gépjármű.

elutasított javaslat

A közúti kapcsolatokat továbbra is biztosítani kell a Palotanegyedből kifelé, illetve a Csarnoknegyed 
irányába is, erre csak ezen a helyen van lehetőség. A balra kikanyarodás és egyenesen áthaladás a 
Kölcsey utcából, a jobbra kikanyarodás a Békési utcából lesz megoldva. Vizsgáltuk a Békési utca 
gyalogosítását, azonban a jobbra kikanyarodás biztosítása már túlterhelné a Kölcsey utcát, ugyanis az 
azonos időben zöldjelzést kapó gyalogátkelőhely forgalma akadályozza a jobbra kikanyarodást, ezért 
csak kétsávos osztályozóval lehetne biztosítani az összes irányt egy helyről. Így viszont rosszabbak 
lennének a Kölcsey utcában a gyaloglás körülményei, nem lehetne helyet találni fatelepítés számára az 
utcában, nem lehetne biztosítani a kerékpárosok ellenirányú behajtását, és nem lehetne egyik utcában 
sem parkolóhelyeket kialakítani (a Kölcsey utcában nem lenne rá hely, a Békési utcában nem lenne 
autóforgalom. Mindemellett a Békési utcában lévő kapubehajtó megközelítését mindenképpen biztosítani 
kellene, hogy az autók be- és kihajthassanak, a kétirányú forgalom miatt a két utca találkozásánál a 
teresedés kialakításának lehetősége is csorbulna. Ehhez képest jó kompromisszum, hogy mindkét 
utcában marad ugyan gépjárműforgalom, de van lehetőség parkolásra, fatelepítésre, széles gyalogos 
felületekre és kerékpáros közlekedésre.

A kialakítás az utca egyetlen lakóházának igényeit figyelmen kívül 
hagyva csak az átmenő forgalmat segíti. A Zsidó Egyetem minimális 
számú látogatója nem nagyon igényel parkolóhelyet, még kevésbé 
padot, ez utóbbiakon legfeljebb hajléktalanok fognak tanyázni vagy 
italozni. Az utcában nincs semmilyen más látogatható hely, üzlet. 

befogadott javaslat Jelenleg még csak a koncepciótervi fázisban vannak a tervek, melyet a véleményezés eredményei, 
valamint a beérkező javaslatok alapján fogunk módosítani. Az Ön által felvetett javaslatot vizsgálni fogjuk.

több parkolóhely! részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Az utca egyáltalán nem bővelkedik a napfényben, a zöld felűletet ugy 
célszerű nővelni ha a zöld nővények életképesen meg is maradnak. befogadott javaslat

A Scheiber Sándor utca zöldítésénél figyelembe vettük az utca adottságait, ennek megfelelően 
helyeztünk el növényeket. Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi 
lehetővé talajkapcsolatos fák ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. Az intézmény előtt 
bejárati teresedést alakítunk ki, ami a közterületen is hangsúlyt ad a bejáratnak, a meglévő 
épületbeugráson, és az ott lévő zöldfelületen kívül.

kerékpáros nyomok hiánya forgalmi iránnyal megegyezően elutasított javaslat A gépjárműforgalom irányába nem szükséges kerékpáros nyomokat jelölni, hiszen minden utca 
használható a kerékpárosok számára is.

Feltétlenül tartsák meg a mozgássérült parkolót. befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Nem szeretnénk megszüntetni a mozgássérültek számára fenntartott parkolóhelyet, azt jelöli fogja a 
végleges kialakítás.

NAgyon jó lesz, ha kicsit enyhől az utca szűkös sikátor jellege, s 
legalább a térhez közelebbi vége kicsit szellősebb lesz, bővebb 
gyalogos terekkel. 

támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

A járda és az úttest egy szintbe emelését és rendezését támogatjuk. támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

TÖBB PARKOLÓHELYET! részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
 A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Kerékpárral kétirányú legyen az utca. elutasított javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utca olyan keskeny, hogy nem tudunk az egyirányú autóforgalommal szemben 
ellenirányú kerékpáros behajtást biztosítani, de a közeli Kölcsey és Békési utcán lehetséges a József 
körút irányába való haladás. A gépjárműforgalom irányába nem szükséges kerékpáros nyomokat jelölni, 
hiszen minden utca használható a kerékpárosok számára is.

Nagyon sok helyet elvesznek a pollerek és megint a gyalogosok 
vannak az út szélére terelve. Javaslom inkább egy közös gyalogos - 
autós területet ahol az autók vendégek csak a gyalogosok 
sebességével haladhatnak.

részben befogadott javaslat

A szélesebb járdák segítenek majd abban, hogy kényelmes legyen a gyalogos közlekedés. A pollereket 
csak a legszükségesebb helyeken alkalmazzuk majd. Mindhárom utca forgalmi hálózati szereppel is bír, a 
Palotanegyed gépjárműves megközelítésében fontos szerepük van, ezért nem tudjuk lakó-pihenő 
övezetként kijelölni ezeket az utcákat.

Tetszik, a padok nem reálisak mint valóban használt közterületi 
elemek. részben befogadott javaslat

A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók.Az ülőfelületek még nem garantálják, hogy 
pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk abban, hogy ezek a padok mindenki igényét 
fogják szolgálni.

Jó lenne, ha mindkét oldalon lennének fák. A padoknak nincs 
jelentősége a szűk, inkább sötét utcában, viszont az éjszakai 
hangoskodó társasági életnek helyszínei lehetnek. Hamar le is 
pusztulnának. A padok helyére is fákat kéne telepíteni. Fontos, hogy 
megmaradjon a rokkantparkoló!

részben befogadott javaslat

A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók.Az ülőfelületek még nem garantálják, hogy 
pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk abban, hogy ezek a padok mindenki igényét 
fogják szolgálni.Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé 
talajkapcsolatos fák ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. A rokkantparkolót nem terveztük 
megszüntetni, a végleges tervek számolnak vele.

faültetés közműkiváltással, vagy esetleg a Rabbiképzővel 
együttműködve, a kerítésükön belül elutasított javaslat A közművek teljes szélességében elfoglalják az utcát terepszint alatt, így áthelyezni sem lehet egyiket, 

mert a többiek védőtávolsága ezt akadályozza.

Az itt kialakítandó padok, se legyenek alkalmasak elfekvésre, 
hasonlóan az előbb említettnél. részben befogadott javaslat

A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók.Az ülőfelületek még nem garantálják, hogy 
pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk abban, hogy ezek a padok mindenki igényét 
fogják szolgálni.

2. KÉRDÉS
STÁTUSZ VÁLASZ

Van-e olyan a bemutatott terven, amit hiányol vagy máshogy 
képzelne el?

Szerepelt a Józsefváros oldalán, hogy közvilágítás is fejlesztve lesz. Ez 
mit jelent? Maradnak a házfalakon függő lámpák? Ha új világító testek 
lesznek akkor azok fényereje csak annyi legyen ami feltétlen 
szükséges, illetve meleg fehér fény legyen, max 2700K. 
Növénykazetta helyett, mellett nem lehetne futónövényeket ültetni a 
talajba? Pl.: Borostyán, vadszőlő? Ezeket is kilövi a közmű?

részben befogadott javaslat

A Scheiber Sándor utcában és a Kölcsey utcában a hely szűke miatt megtartjuk a feszített-függesztett 
rendszert, de ahol lehet, vagyis a Békési utcában és a két utca találkozásánál a Palotanegyedhez 
illeszkedő kandellábereket helyezünk el. A fényforrások egységesen korszerűbbre lesznek cserélve, 
biztosítva a szükséges megvilágítottsági szintet, de elkerülve a fényszennyezést. A közvilágítás 
megújítása részeként LED-es fényforrások lesznek. 
A javaslat megfontolandó, ugyanakkor fontos hozzátenni, hogy az épülettulajdonosok általában ellenzik a 
homlokzatokra futó növényeket.

parkolóhelyekkel együtt is nagyon szépen meg lehet oldani a 
módosításokat! Ugyanúgy elfér a fa és zöld felületek. részben befogadott javaslat A terület zöldítése csak a parkolóhelyek rovására lehetséges, mivel az út- és gyalogosfelületet nem lehet 

tovább csökkenteni. 

ha nincs parkolóhely a békési és a kölcsey utcában, akkor itt szoktam 
parkolni :( részben befogadott javaslat

A terület zöldítése csak a parkolóhelyek rovására lehetséges, mivel az út- és gyalogosfelületet nem lehet 
tovább csökkenteni.  Az önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer 
kialakítása, ezért már jóval az utcák átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel 
igénybe venni mélygarázsokban lévő privát parkolóhelyeket.
 A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Felesleges bár,ilyemn észrevételt tenni, mert itt is a lényeg a 
józsefvárosi autósok elleni apartheid részeként a parkolóhelyek bármi 
áron történő (jelen esetben az érintett parkolóhelyek több mint 
kétharmadának) felszámolása.

vélemény/javaslat/kérdés

A tervek alapján a három utca egy kényelmes, biztonságos gyalogos és kerékpáros útvonal lenne a 
jövőben annak érdekében, hogy zöldebb, vonzóbb környezetben lehessen használni ezeket az utcákat. 
Az utca ugyanúgy teret enged az autóhasználatnak.  Az önkormányzat célja a minél hatékonyabb 
lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák átalakítása előtt lehetősége lesz a 
lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

A padokat sürgősen felejtsék el, kérem, ugyanis az rendkívüli gondot 
fog okozni a Scheiber Sándor utca 3. javarészt idős, beteg emberekből 
álló lakóközösségének, ez már most egyértelmű. Nyilván nem a VIII. 
kerületben él az az ember, aki ide padokat képzelt el, ugyanis azokat 
borítékolhatóan italozó társaságok fogják használni, nem pedig a 
látványterveken elképzeld joviális újságolvasó urak.

részben befogadott javaslat

A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók. Az ülőfelületek még nem garantálják, hogy 
pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk abban, hogy ezek a padok mindenki igényét 
fogják szolgálni.

Lehetne több fa, és még kevesebb autó elutasított javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé talajkapcsolatos fák 
ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. A rokkantparkolót nem terveztük megszüntetni, a 
végleges tervek számolnak vele. A terv az összes lehetséges fa kihelyezésével számol, ebben a 
formában lehet egyensúlyban tartani a zöldfelületek növelését és a lakosság számára parkolóhelyek 
megtartását.

OR�ZSE előtti / körülötti biztonsági oszlopok (mint a Dohány előtt) elutasított javaslat Nem merült fel ilyen biztonsági igény az intézményvezetéssel való egyeztetésen. 

Mindkét oldalon célszerű lenne a csatorna az esővíz elvezetésére befogadott javaslat Rácsos folyókát tartalmaz a terv mindkét oldalon a csapadékvizek gyűjtésére és elvezetésére.

Jó lenne, ha még kevesebb parkolóhely lenne. elutasított javaslat

Az utcákban biztosítanunk kell azt, hogy a zöldfelületek növelése és a gyalogos, kerékpáros közlekedés 
elősegítése mellett a helyben élő autótulajdonosok is el tudják helyezni gépjárművüket, hogy ne sérüljön 
senki érdeke. Ehhez képest jó kompromisszum, hogy mindkét utcában marad ugyan gépjárműforgalom, 
de van lehetőség parkolásra, fatelepítésre, széles gyalogos felületekre és kerékpáros közlekedésre. 

Remélem, hogy a padokat megfelelően fogják használni. Inkább tűnik 
úgy, mintha egy utcán kellene átmenni, mint padokat használni. 
Vonzaná a hajléktalanokat? Talán csak zöld bokrok és növények 
lennének jók. A virágágyások legyenek tartósak, mint a Dera Miksa 
utcában, ne a Somogyi Béla utcában!Original: I hope the benches 
would be used appropriately. It seems like more of a street to pass 
down than use benches. Would it attract homeless people? Maybe just 
green shrubs and plants would be good. Flower beds must be durable 
like those on Dera Miksa utca, not Somogyi Bela utca!

részben befogadott javaslat

A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, zöldebbé tett közterületeket szívesebben 
használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók.Az ülőfelületek még nem garantálják, hogy 
pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk abban, hogy ezek a padok mindenki igényét 
fogják szolgálni.

Utcai világítás javítása befogadott javaslat

A Scheiber Sándor utcában és a Kölcsey utcában a hely szűke miatt megtartjuk a feszített-függesztett 
rendszert, de ahol lehet, vagyis a Békési utcában és a két utca találkozásánál a Palotanegyedhez 
illeszkedő kandellábereket helyezünk el. A fényforrások egységesen korszerűbbre lesznek cserélve, 
biztosítva a szükséges megvilágítottsági szintet, de elkerülve a fényszennyezést. A közvilágítás 
megújítása részeként LED-es fényforrások lesznek.

Hagyják meg a jelenlegi parkolóhelyeket. részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
 A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Hiányoltam az átmenő gépjárműforgalom, a parkolóhelyek teljes 
megszüntetését. elutasított javaslat

A közúti kapcsolatokat továbbra is biztosítani kell a Palotanegyedből kifelé, illetve a Csarnoknegyed 
irányába is, erre csak ezen a helyen van lehetőség, így mindkét utca lezárása nem lehetséges. A balra 
kikanyarodás és egyenesen áthaladás a Kölcsey utcából, a jobbra kikanyarodás a Békési utcából lesz 
megoldva. Vizsgáltuk a Békési utca gyalogosítását, azonban a jobbra kikanyarodás biztosítása már 
túlterhelné a Kölcsey utcát, ugyanis az azonos időben zöldjelzést kapó gyalogátkelőhely forgalma 
akadályozza a jobbra kikanyarodást, ezért csak kétsávos osztályozóval lehetne biztosítani az összes 
irányt egy helyről. Így viszont rosszabbak lennének a Kölcsey utcában a gyaloglás körülményei, nem 
lehetne helyet találni fatelepítés számára az utcában, nem lehetne biztosítani a kerékpárosok ellenirányú 
behajtását, és nem lehetne egyik utcában sem parkolóhelyeket kialakítani (a Kölcsey utcában nem lenne 
rá hely, a Békési utcában nem lenne autóforgalom. Mindemellett a Békési utcában lévő kapubehajtó 
megközelítését mindenképpen biztosítani kellene, hogy az autók be- és kihajthassanak, a kétirányú 
forgalom miatt a két utca találkozásánál a teresedés kialakításának lehetősége is csorbulna. Ehhez képest 
jó kompromisszum, hogy mindkét utcában marad ugyan gépjárműforgalom, de van lehetőség parkolásra, 
fatelepítésre, széles gyalogos felületekre és kerékpáros közlekedésre.

Nem ismerem a utca közműhálózatás,  lehetséges szerint akár 1 db 
talajkapcsolatos fa + magas ágyás kombináció is jobb lehetne, de ha 
erre nincs lehetőség akkor bemutatott terv is jelentős előrelépes! 

részben befogadott javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé talajkapcsolatos fák 
ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. Az intézmény előtt bejárati teresedést alakítunk ki, 
ami a közterületen is hangsúlyt ad a bejáratnak, a meglévő épületbeugráson, és az ott lévő zöldfelületen 
kívül.

Hagyják meg a parkolást a páratlan oldalon, és ne csökkentsék. 
Biztosítsanak helyet az itt lakóknak. A ház gk. tulajdonos lakói közül 
egy rokkant, két 70 éven felüli. Parkolni, vagy akárcsak vásárlásból, 
utazásból hazatérve legalább csomagokat kipakolni így is alíg lehet. 
Összefügg a környező utcák korábbi parkolóhely csökkentésével is, 
amit a Békési-Kölcsey utcai tervezett csökkentés még rontani fog.

részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

több parkolóhely! részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Pénz kidobást látom  a választás előtt!. vélemény/javaslat/kérdés Ezek még csak a jövőre vonatkozó tervek.

kerékpáros nyomok hiánya forgalmi iránnyal megegyezően elutasított javaslat A gépjárműforgalom irányába nem szükséges kerékpáros nyomokat jelölni, hiszen minden utca 
használható a kerékpárosok számára is.

 Fontos a jelzőtáblák, stb. elhelyezésére is figyelni - jelenleg a 
Rabbiképző oldalán nagyon zavaróan a járda közepére vannak 
helyezve, ami tovább szűkíti a gyalogosok rendelkezésére álló teret. 
Persze, egy szélesebb járdánál kisebb gond, mit eddig volt - de azért 
tud kellemetlen lenni, ha belóg a járda közepére.

befogadott javaslat Az észrevétellel egyetértünk, a táblákat a gyalogosok akadályozása nélkül kell elhelyezni.

A Schreiber Sándor utca a Bérkocsis utca folytatásaként jelenleg 
fontos kerékpáros útvonal része a Bérkocsis utca folytatásaként, 
mellyel az Astoria - Kálvin tér megközelíthető a Thököly út felől a  
Rákóczi út használata helyett. Ezt a szempontot is figyelembe venném.

részben befogadott javaslat

A Bérkocsis utca felől érkezve egyenesen át lehet haladni a Scheiber Sándor utcába, majd a Gutenberg 
térnél tovább. Ellenkező irányba a Bródy Sándor utcán érkezve a Kölcsey utca és folytatásában a Vásár 
utca áll rendelkezésre. Sajnos a Scheiber Sándor utca olyan keskeny, hogy nem tudunk az egyirányú 
autóforgalommal szemben ellenirányú kerékpáros behajtást biztosítani

Kevésnek találjuk a megmaradó parkoló helyeket. részben befogadott javaslat A terület zöldítése csak a parkolóhelyek rovására lehetséges, mivel az út- és gyalogosfelületet nem lehet 
tovább csökkenteni. 

Biciklitarolot kerek részben befogadott javaslat Megvizsgáljuk, hogy hol lehetne még kerékpártárolót elhelyezni, de a környező közterületeken 
rendelkezésre áll még kerékpártároló kapacitás.

TÖBB PARKOLÓHELYET! részben befogadott javaslat A terület zöldítése csak a parkolóhelyek rovására lehetséges, mivel az út- és gyalogosfelületet nem lehet 
tovább csökkenteni. 

Kerékpárral kétirányú legyen az utca. elutasított javaslat
Sajnos a Scheiber Sándor utca olyan keskeny, hogy nem tudunk az egyirányú autóforgalommal szemben 
ellenirányú kerékpáros behajtást biztosítani, de a közeli Kölcsey és Békési utcán lehetséges a József 
körút irányába való haladás.

Túl sok elemet hagytak meg a gépjárműveknek. Mivel van jó 
tömegközlekedési hálózat a környéken nincs értelme parkolóhelyeket 
meghagyni.

részben befogadott javaslat

Az utcákban biztosítanunk kell azt, hogy a zöldfelületek növelése és a gyalogos, kerékpáros közlekedés 
elősegítése mellett a helyben élő autótulajdonosok is el tudják helyezni gépjárművüket, hogy ne sérüljön 
senki érdeke. Ehhez képest jó kompromisszum, hogy mindkét utcában marad ugyan gépjárműforgalom, 
de van lehetőség parkolásra, fatelepítésre, széles gyalogos felületekre és kerékpáros közlekedésre. 

Az év és a nap melyik szakában ennyire magas napfénnyel bevilágított 
az utca. A képen a nap északnyugat felől látszik sütni. Ez nem reális. 
Milyen egy reálisan bevilágított kép változat?

vélemény/javaslat/kérdés A látványtervek hozzávetőleges képet mutatnak a célzott kialakításról az aktuális tervi mélységnek 
megfelelő szinten, de értelemszerűen nem fotórealisztikus megjelenítések.

A zöld ágyások Stockholm-módszerrel lesznek telepítve, ugye? elutasított javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé talajkapcsolatos fák 
ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. Az intzéménybejárat előtti teresedés egyik oldalán 
dézsás növényeket, a másik oldalon járdasíkban zöldfelületeket alakítanánk ki, így mindkét oldalon 
megjelenik valamennyi zöldfelület.

A Gutenberg tér közelsége miatt az "előtér" hossza nem biztos, hogy 
indokolt. A zöld ágyást nyugatabbra helyezve egy további parkolóhely 
kialakítását megvizsgálnám.

elutasított javaslat Az épület bejárata előtt szimmetrikusan lett meghatározva az előtér elhelyezése. Nem érdemes egy 
minimális méretnél kisebbet kialakítani.

Talajkapcsolatos fák. Esetleg valamilyen vizuális utalás a Rabbiképzőre 
(pl. járdaburkolatban) -- pl. a rektorok nevei színes kőből kirakva a 
bejárat előtt (vagy bármi hasonló, az egyetemmel egyeztetve)

elutasított javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé talajkapcsolatos fák 
ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. Az intézmény előtt bejárati teresedést alakítunk ki, 
ami a közterületen is hangsúlyt ad a bejáratnak, a meglévő épületbeugráson, és az ott lévő zöldfelületen 
kívül. Az intézménnyel való egyeztetés során egyéb vizuális utalásra nem tartottak igényt.

A Scheiber Sándor utcában az említett két pad csak egyik oldalán 
vannak fák ültető edényekben. A padok másik oldalán utcai felülnézeti 
képen nincs parkoló feltüntetve pedig itt is lenne hely fáknak ahogy a 
felülnézeti bal oldalon is.

elutasított javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé talajkapcsolatos fák 
ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. Az intzéménybejárat előtti teresedés egyik oldalán 
dézsás növényeket, a másik oldalon járdasíkban zöldfelületeket alakítanánk ki, így mindkét oldalon 
megjelenik valamennyi zöldfelület.

3. KÉRDÉS
STÁTUSZ VÁLASZ

Amennyiben nem támogatja a terveket, kérjük indokolja válaszát!

Több zöld, több hely a gyalogosoknak és a bicikliknek. részben befogadott javaslat

Sajnos a Scheiber Sándor utcában a közművek elhelyezkedése nem teszi lehetővé talajkapcsolatos fák 
ültetését, ezért csak dézsás növényeket terveztünk. Az intzéménybejárat előtti teresedés egyik oldalán 
dézsás növényeket, a másik oldalon járdasíkban zöldfelületeket alakítanánk ki, így mindkét oldalon 
megjelenik valamennyi zöldfelület, valamint elegendő teret biztosítunk a gyalogos közlekedésnek is

sok megszüntetett parkolóhely. Palotanegyed nem veszíthet el több 
parkolóhelyet. részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Felesleges bár,ilyemn észrevételt tenni, mert itt is a lényeg a 
józsefvárosi autósok elleni apartheid részeként a parkolóhelyek bármi 
áron történő (jelen esetben az érintett parkolóhelyek több mint 
kétharmadának) felszámolása.

vélemény/javaslat/kérdés

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Az utca megújítását rendkívüli módon támogatom, de a padokat 
nagyon rossz ötletnek gondolom. A padokat leszámítva 10/10-es a terv! részben befogadott javaslat

Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást. A tapasztalatok azt mutatják, hogy a gyalogosbaráttá, 
zöldebbé tett közterületeket szívesebben használják az emberek, szívesebben töltenek ott időt a lakók.Az 
ülőfelületek még nem garantálják, hogy pusztán alvásra, esti tartózkodásra fogják használni, bízunk 
abban, hogy ezek a padok mindenki igényét fogják szolgálni.

Lásd fentebb. Beszéljenek a  MAZSIHISZ-szel. befogadott javaslat Felvettük a kapcsolatot az intézménnyel, egyeztettünk a tervezés megkezdése előtt már az intézmény 
vezetésével. Javaslataikat beépítettük a koncepciótervbe.

Hagyják meg a jelenlegi parkolóhelyeket. részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Támogatom mert az irány jó, de szigorúbban kéne kizárni a 
gépjárműveket erről a szakaszról. részben befogadott javaslat

Az utcákban biztosítanunk kell azt, hogy a zöldfelületek növelése és a gyalogos, kerékpáros közlekedés 
elősegítése mellett a helyben élő autótulajdonosok is el tudják helyezni gépjárművüket, hogy ne sérüljön 
senki érdeke. Ehhez képest jó kompromisszum, hogy mindkét utcában marad ugyan gépjárműforgalom, 
de van lehetőség parkolásra, fatelepítésre, széles gyalogos felületekre és kerékpáros közlekedésre. 

több parkolóhely! részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Megszűnik a mozgássérült parkoló, amit évek alatt sikerült kiharcolni. befogadott javaslat Nem szeretnénk megszüntetni a mozgássérültek számára fenntartott parkolóhelyet, azt jelölni fogja a 
végleges kialakítás.

TÖBB PARKOLÓHELYET! részben befogadott javaslat

Vizsgáltuk a lehetőségeket, de a viszonylag szűk utcákban számos funkció igényel magának helyet, és 
ezeket is biztosítani kell, ami mellett nem látunk lehetőséget több parkolóhely kialakításának. Az 
önkormányzat célja a minél hatékonyabb lakossági parkolási rendszer kialakítása, ezért már jóval az utcák 
átalakítása előtt lehetősége lesz a lakóknak jelentős kedvezménnyel igénybe venni mélygarázsokban lévő 
privát parkolóhelyeket.
A Palotanegyedben már bevezettük a kizárólagos lakossági parkolást – és a Csarnoknegyedben is éppen 
most vezetjük be. Ugyanakkor ezek az utcák közterek, és nekünk azoknak az érdekeit is képviselnünk 
kell, akik nem rendelkeznek autóval. Józsefvárosban pedig az emerek több, mint fele nem rendelkezik 
autóval.

A tervezésnél figyelünk arra, hogy biztonságossá tegyük az utcákat (szélesebb járdák, kijelölt kerékpár 
útvonal), ezzel szeretnénk elősegíteni hogy az emberek inkább gyalog vagy kerékpárral közlekedjenek. 
Abban reménykedünk, hogy ha az emberek inkább a közösségi közlekedést választják, akkor azok 
akiknek valóban elengedhetetlen az autó (szállítás, mozgássérültek), könnyebb helyzetbe kerülnek.

Azt is látjuk, hogy a parkolás szabályozása működik. 2023-ban 9 ezer lakossági parkolási engedélyt adott 
ki az önkormányzat, ami 28%-os csökkenést jelent 2022-höz képest. Korábban a parkolóhelyek 95 
százaléka volt foglalt nappal, ma 70�80 százalékuk."

Tetszik, élhetőbb és kellemesebb lesz, mindaz amit az előző oldalon is 
kifejtettem. támogató hozzászólás Nagyon köszönjük a támogató hozzászólást!

Az összes parkolóhely vesztés az aktuális parkolóhelyek hány 
százaléka? Az a konkrétan helyben lakókat hogyan érinti és milyen 
megoldást kinál rá a tervező?

befogadott javaslat, 
továbbítjuk az illetékeseknek
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